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ZAPISNIK 

Sa sjednice Vijeca Flozofskog fakliiteta odrzane 17 .04.2019. godine u 11,30 casova. 

Sjednici su prisustvovali: prof. dr G. Barovic, doc. dr R. Sarovic, doc. dr B. Maslovaric, prof. dr N. 
Perosevic, prof. dr V. Vucinic, prof. dr S. Gvozdenovic, prof. dr S. Lallsevic, prof. dr S. MiJic, prof. dr V. 
Drekalovic, prof. dr V. Zoric, prof. dr V. Micanovic, prof. dr G. Nikolic, prof. dr T. Novovic, prof. dr D. 
Perovic, prof. dr K. Todorovic, prof. dr N. Tomovic, doc . dr V. Bakrac, doc . dr D. Buric, doc. dr D. 
Vuckovic, doc. dr R. Golovic, doc . dr D. Krcunovic, doc. dr D. Mijanovic, doc. dr A. Miljkovac, doc. dr 
G. Ceranic, doc. dr N. Sakotic, dr P. Zivkovic, dr J. Masnic, dr 1. Tepavcevic, M. Bozovic, D. Boskovic, 
F. Vujovic, S. Durisic, M. Popovic i D. Spahic. 

Odsutni sa sjednice: prof. dr Z. Andrijasevic, prof. dr B. Brajovic, prof. dr D. Jakovljevic, prof. dr S. 
Rastoder, prof. dr L. Vujacic, prof. dr M. Doderovic, doc. dr M. Premovic , doc . dr V. Spalevic, E. 
Adrovic, N. Dlikic i M. Mlistajbasic. 

DNEVNI RED 

1. 	 Usvajanje Zapisnika sa prethodne sjednice. 
2. 	 Razmatranje zahtjeva grupe studenata sa Filozofskog fakulteta. 
3. 	 Predlog KomisUe za ocjenu podobnosti teme doktorske teze Eticki aspekti 

koncepcije humanizma kod Abdulaha Sarcevica, mr Eska Muratovica. 
4. 	 Izvjestaj Komisije 0 ocjeni magistarskog rada Saradnja skole i porod ice djece sa, 

smetnjama u razvoju u prvom i drugom ciklusu osnovne skole, kandidatkinje 
Irene Bogicevic. 

5. 	 Davanje saglasnosti za rad na drugoj visokoskolskoj ustanovi. 
6. 	 Tekuca pitanja. 

AD 1 

Zapisnik sa prethodne sjednice je llsvojen bez primjedi . 

AD2 

Na sjednici odrzanoj 17. 04. 2019. godine, Vijece Filozofskog fakulteta je razmatralo zahtjev 
grupe stude nata, koji nezadovoljni uslovima studiranja traze odrzavanje JAVNOG CASA. 

Dekan fakulteta, prof. Dr Goran Barovic je izvijestio Vijece 0 aktivnostima ove grupe studenata i 

tom prilikom naglasio da je ovoj grupi studenata , izgleda, jedini cilj remecenje rada i reda na 
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fakultetu, 
da 

zahtjeva se .. eSt! 

II 

i legitimni predstavnici 
na studijskim programima . i studenata.U 

. i istakla da se zahvali 

vezana za 

dmstva. 

studenata, ne oni nas, kao i to 
.j i bolje i demokraticnije za 

u tom smislu, mladim ljudi01a, prilike SU, na U tom sm 

nas starijih koji lIspjeli kvalitetnij i 

stlldiranje sto smo to mi . 0 postoje 

otvorenim i demokratskim 
i profesora 

zahvalila studentima ne pristaju na 

Misljenja je da se ovdje radi 0 najmanje 
predstavnika studenata i predstavnici ne 

u Studenskom parlamentu 

na i 
uloze napor, a dragocjen, se unlltar studentke uspostavi 

-budemo medijatori u dijalogu 
ove dvije Je 1 to da ona ,to prihvatljivo, ta 
koja ell posredovati U 1.1spostavljanju komllnikacUe njima. bismo Ii 

studenata, njihovih stavova i nas- njihovih 

Ll participacij1.1 


sasJusani, uvazeni i 

svima u kom 
Meolltim, 

bilo studentima je 
preko 1 €, na osnovu volonterskog inkluzije-dakle stvaranja 
dodatnih od strane za tokom studiranja, a vidi da 

od strane veliki deficit. su bila 
preko donacUa I Romskog 

dakle volonterske studenti s1.1 
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I 

kolokvijuma I 
oko uslova studiranja 

je od 

su bile 

su nam uputi i SLl 

istina se uvUek u dijalogu i otvorenom 
jedna strana. 

Zakljucila misljenja da dio iznesenih primjedbi od strane 
na fakultetima), 

stavova 

zbog 
su njihovi predstavnici da zastupaju njihove . 

samo se tice i menadzmenta fakuiteta, 
otvorena vrata i konstruktivan nikada ne treba 

i to obostranoj! 

Ii nekoliko vezanih za 
rjesavanje nekih pitanja 

U OSI10V. 

Zahvalili su koji su ukazali na koji se u kroz 
ovoj sjednici nijesu prisustvovali potpisnika 

u jednom od sa dekanom, dr Goranom 

Ovom prilikom .Ie i to da 
lz nj redova i 

se I1IJesu 2019. godine, 
dogovoru sa dekanicom fakuitta, 

.Ie zakljucilo se ne dozvoljava odrzavanje 
Filoloskog iskljuCivo Sll 

u prethodnom 
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AD3 

Razmatranje ove tacke dnevnog reda je odlozeno. 

AD4 

Vijece je prihvatilo magistarski rad Saradnja skole i porod ice djece sa smetnjama u razvoju u 
prvom i drugom ciklusu osnovne skole, kandidatkinje Irene Bogicevic, imenovalo Komisiju 
za odbranu u sastavu: prof. dr Tatjana Novovic, Filozofski fakultet Niksic, prof. dr Cedo Veljic, 
Filozofski fakultet Niksic, doc. dr Nada Sakotic, Filozofski fakultet Niksic. 

AD 5 

Vijece je dalo saglasnost da doc . dr Marijan Premovic bude angazovan na Filozofskom fakultetu 
Univerziteta u Tuzli u ljetnjem semestru studijske 2018119. godine. 
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